

### **Educational Qualifications**

- B.A. in English Language from Sebha University, Faculty of Arts, Libya 2003-2004.
- Certificate for attendance an English Language Programs for Internationals (EPI) from the University of South Carolina, USA 2010-2011.
- M.A. in Teaching English to Speakers of Other Languages (TESOL) from Oklahoma City University, USA 2012.
- EdD in English Language Teaching Methods from Lancaster College of Specialized Sciences, UK 2024.
- PHD candidate in Applied Linguistics (Teaching English Language) from University of Khartoum, the Sudan.

---

### **Educational Experiences**

#### **•High School Teacher for 6 years (2004-2010)**

Taught English in Almaseerah High School, Sebha in Libya.

#### **•Teacher of English in National Schools for 5 years (2004-2008)**

Taught courses at Libyan Schools: Grammar, Reading, Writing, Pronunciation and Conversation.

#### **•Teacher of English at Libyan Local Institutes for 2 years (2004-2006)**

Taught General English Courses and English for Specific Purposes depending on specialty area and need.

#### **•ESL Center Observer and Assessor for 2 years (2010-2011)**

Observed and assessed American English language teachers for internationals at Oklahoma City University and University of Oklahoma, USA.

#### **•University Professor since 2015**

Teaching English in Sebha University in

### **Dr. Yusuf Alhodairy**

English Language University Professor

Picture

---

### **Personal Information**

- Last Name:** Alhodairy
- MI:** H.
- First Name:** Yusuf
- D. O. B.:** 12/04/1981
- Country of Citizenship:** Libya
- Permanent Address:** Aljadeed, Sebha, Libya
- Local Address:** N/A
- Fax Number:** N/A

---

### **Contact Information**

- Email address:** [yalhodairy@yahoo.com](mailto:yalhodairy@yahoo.com)
- Phone number:** +218925745665
- Whatsapp:** +218925745665

---

### **Interests/Skills:**

- Drawing
- Reading
- Walking

Libya, Faculty of Languages, and some other local universities. Taught English in Sebha University in Libya, College of Nursing 2014-2015.

**•Teacher Trainer and Advisor since 2019**

Working as a teacher trainer and advisor in English language teaching centers.

الدكتور/ يوسف الحضيبي

استاذ جامعي لغة انجليزية

صورة

#### المؤهلات الدراسية/العلمية

- بكالوريوس في اللغة الإنجليزية من جامعة سبها كلية الآداب ليبيا 2003-2004.
- شهادة حضور برامج اللغة الإنجليزية للأجانب (EPI) من جامعة كارولينا الجنوبية بالولايات المتحدة الأمريكية 2010-2011.
- ماجستير في تدريس اللغة الإنجليزية للناطقين بغيرها (TESOL) من جامعة مدينة أوكلاهوما بالولايات المتحدة الأمريكية 2012.
- دكتوراه تربية في طرق تدريس اللغة الإنجليزية من كلية لانكستر للعلوم المتخصصة بالمملكة المتحدة 2024.
- مرشح دكتوراه في علم اللغة التطبيقي (تدريس اللغة الإنجليزية) من جامعة الخرطوم، السودان.

#### الخبرات التعليمية/العلمية

- مدرس ثانوية لمدة 6 سنوات (2010-2004) قام بتدريس اللغة الإنجليزية في مدرسة المسيرة الثانوية، سبها، ليبيا.
- مدرس اللغة الإنجليزية في المدارس الأهلية لمدة 5 سنوات (2008-2004) قام بتدريس دورات في المدارس اللببية: النحو والقراءة والكتابة والنطق والمحادثة.
- مدرس اللغة الإنجليزية في المعاهد المحلية الليبية لمدة سنتين (2006-2004) تدريس دورات اللغة الإنجليزية العامة واللغة الإنجليزية لأغراض محددة حسب مجال التخصص والحاجة.
- مراقب ومقيم مركز اللغة الإنجليزية كلغة ثانية (ESL) لمدة عامين (2010-2011) مراقبة وتقييم معلمي اللغة الإنجليزية الأمريكيين للأجانب في جامعة مدينة أوكلاهوما وجامعة أوكلاهوما بالولايات المتحدة الأمريكية.
- أستاذ جامعي منذ عام 2015 تدريس اللغة الإنجليزية في جامعة سبها بليبيا وكلية اللغات وبعض الجامعات المحلية الأخرى. تدريس اللغة الانجليزية في جامعة سبها بليبيا بكلية التمريض 2014-2015.
- مدرب ومستشار مدرسين منذ عام 2019 العمل كمدرّب ومستشار للمعلمين في مراكز تعليم اللغة الإنجليزية.

#### معلومات شخصية

- الاسم الأخير: الحضيبي
- اسم الأب: حسين
- الاسم الأول: يوسف
- تاريخ الميلاد: 1981/04/12
- بلد المواطنة: ليبيا
- العنوان الدائم: الجديد، سبها، ليبيا
- العنوان المحلي: غير متاح
- رقم الفاكس: غير متاح

#### معلومات الاتصال

- عنوان البريد الإلكتروني: yalhodayri@yahoo.com
- رقم الهاتف: +218925745665
- واتساب: +218925745665

#### الاهتمامات/المهارات:

- الرسم
- القراءة
- المشي